
Subject: Изменение на Наредбата за прием на деца в общинските детски градини 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 
община

СТАНОВИЩЕ ОТНОСНО КРИТЕРИЙ ЗА ПРИМЕР В ДЕТСКИ ЯСЛИ И 
ГРАДИНИ- УСЕДНАЛОСТ 

Рeдно е да има уседналост, точно така, както сте го приели. Ето и нашите аргументи: 

1. И аз, и съпругът ми работим в района на ОДЗ 7 Детелина с работно време от 9.00 до18.00 ч.

2. Имаме по-голямо дете, което е в 3 ти клас в 73 СУ "Владислав Граматик", непосредствено до ОДЗ
7 Детелина. Това е най-близкото за нас училище в района и той ще го посещава поне до 7 ми клас. 
Той е и бивш възпитаник на ОДЗ 7 "Детелина". 

3.Живеем на 100 м от цитираното ОДЗ

. Това е нашият постоянен адрес от2016 г. Всъщност, на този адрес живеем, откакто сме семейство - от 2006 г. 

4. И аз, и съпругът ми, както и нашите родители, сме родени и живеем в София.

5. Моята майка е медицинска сестра в детска ясла, но предимството бе премахнато от години.

Независимо от всичко горепосочено, малкият ми син не е приет в НИТО ЕДНО детско заведение. 

РЕДНО Е ДА ИМА ПОНЕ ЕДНО ПРЕДИМСТВО предвид посочените факти, освен, че има брат, който 
също трябва да бъде взиман и воден на училище, освен, че баба му от 20 години отглежда деца в 
ясла в СО. 

Благодарим Ви за вниманието. Надяваме се критерият УСЕДНАЛОСТ В РАЙОН ДА ОСТАНЕ както 
за детските градини,така и за яслените групи. 

Поздрави, 
Сем. Любенови 


